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ZÁPIS 
z 14. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 12. 09. 2016 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno:    14 
Omluveni:     7  -  JELÍNEK Milan, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc.,  

                             STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František,   

                              Ing., ZPĚVÁK Josef 

Přišli později:  0 
Zapisovatelé:  Nahodilová Jana, Vavřina Pavel Ing. 
 
Ověřovatelé zápisu:  ŠTOLPOVÁ Marie, MAKOVICKÝ Tomáš 
 
Návrhová komise:  LANG Petr, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KU- 

                               ČEROVÁ Hana, MUDr., 

                                                                             
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
14. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00  hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 14 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů.  
 
Starosta – program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
popř. drobné doplnění zde na místě. Navrhuji diskutovat ke každému bodu zvlášť a táži se zastupitelů 
zda mají nějaké doplnění k programu. Nemá, nechám tedy hlasovat o programu. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  ŠTOLPOVÁ Marie, MAKOVICKÝ Tomáš 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
Zdrželi se: 0  
 
Byla navržena návrhová komise ve složení:  LANG Petr, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., KO- 

                                                                            CÁBOVÁ Helena, Ing., KUČEROVÁ Hana, MUDr., 

 

 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
Starosta - Zápis z minulého jednání Zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, poté bude uložen do archivu.  
K plnění usnesení  z minulého Zastupitelstva. Zastupitelstvo města uložilo Radě města zajistit všechny 
administrativní kroky spojené s procesem k vystoupení, majetkového a finančního vypořádání, tak aby 
mohlo město k 31. 12. 2016 vystoupit ze svazku Vodovody a kanalizace. S tím souvisí i bod, kdy jsme 
měli zaslat obcím oznámení, to jsme samozřejmě udělali. Protože se svazek přílišnou aktivitou neo-
plýval, zaslal jsem mu soubor deseti otázek, které jsem předal na jednání představenstva s tím, že na ně 
nemám ještě odpovědi. Budou zaslány písemně, tak abychom urychlili ten proces. Otázky souvisí s, 
nechci říct s nečinností, ne příliš oplývající aktivitou svazku směřující k našemu opuštění. Rada města 
měla připravit ve spolupráci s advokátní kanceláří Šopák, Palátová materiál pro prověření zákonitosti 
postupu dodavatele energií Energie pod kontrolou. O tom bude mluvit pan místostarosta ve zvláštním 
bodu dnešního jednání. Tolik k plnění usnesení. 
 
2. Interpelace 
 
Starosta – otevírám tento bod a táží se, kdo se hlásí. 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. - já teď budu tlumočit takovou prosbu, dotaz rodičů a zaměstnanců  
horní školy. My máme družinu od šesti hodin, a když tam jdou děti ráno, a některé chodí pěšky. Tak  
jedno veřejné osvětlení je u kruhového objezdu, pak je to všechno po tmě kolem hřbitova a další lampa  
je až úplně na začátku školy. Oni se tam bojí. 
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Starosta – abychom odstranili strach, máme vybudovat osvětlení. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – je 
to dotaz, protože jsem to slyšela už mockrát a opravdu je tam tma. Starosta – k osvětlení Základní  
škole Ivančická je vypracován projekt. Projedná Rada města, budeme se tím zabývat, aby ta cesta byla  
osvětlena. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – já jsem přislíbila, že to řeknu na Zastupitelstvu. Starosta  
- tam jde o vybudování asi dvou lamp. Už jsme se o tom bavili mockrát. Místostarosta – tam je potře-
ba zajistit i souhlas vlastníků, protože povede po soukromých parcelách. Převáděli se zde pozemky ze 
Správy údržby silnic Jmk na město, takže všechno je to v nějaké návaznosti. Projekt se dokončí a mělo 
by se to realizovat. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – a to dokonce nebyli rodiče dětí, ale i ti, co tam 
chodí sportovat do tělocvičny. Opravdu tam, aby chodili s baterkou. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já 
jsem se chtěla zeptat v usnesení číslo 35 v Radě města. Starosta – to ještě neprobíráme. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – dobře, odložím a pak bych se chtěla zeptat. Ulice Durdická, tam se pro- 
vádělo napojení vodovodu  … pod Haltýři, jestli je to převzaté nebo není. Ty šoupata jsou tam opět  
propadlá a domnívám se takovou, že takovou dobu nějaká firma. Dva měsíce to tam je propadlé,  
od jara, kdy tam dělali erberáci ten pilířek a elektriku. Do teď se tam válí v té trávě kusy betonů. Pokud  
tam sekáme trávu, ničíme si naše stroje, zařízení. Já potom asi sepíšu nějaký návrh, jak postupují jiná  
města. S tím, aby zhotovitelé dokázali rychleji opravovat a rychleji předávat a kvalitně. Já něco tako- 
vého nachystám a rozešlu to všem zastupitelům. Místostarosta - ten překop samotný nebo to napojení  
samotného vodovodu, to nebyla akce města. Bylo to připojení soukromého domu, ale vím o tom. Ur- 
govali jsme to několikrát, ale dělají tam souběžně s cestou, kde už mají také poměrně velký skluz. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – těch věcí je po městě víc např. ulice Václavská, tam je překop. Já sepíšu  
takový návod, jak postupují některá města a dokáži si ten pořádek v městě poměrně dobře udržovat.  
LANG Vladimír, Ing. - já bych měla takovou připomínku ke stezce tzv. Borkám. Na úrovni, když 
vezmete kruhový objezd dolů k řece, tam je takový taras na té stezce. Je tam zatrubnění, které je už  
dlouhodobě už hodně nad zemí a je zlomený. Děcka tam jezdí hlavně, já se tomu samozřejmě vyhnu,  
ale děcka tam jezdí  na kole, na všelijakých odrážedlech  atd..  Taky jsem viděl někoho, že se do té  
mezery zašprajcuje a je to tam opravdu nebezpečný. Nějak to tam snížit, dát to pod zem. Starosta –  
poprosím ředitele Služeb města, aby se na to podívali. Dále se do interpelací nikdo nehlásil, ale i přesto  
se  zeptám, jestli ještě někdo. Na příště zpracujeme odpovědi na tyto věci s tím, že bychom je rádi od- 
stranili, aby nebyl nějaký problém.  
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta -  V příloze máte předložený materiál pro konrolu úkolů uložených Radou a Zastupitelstvem 
města. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
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4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 
 
Starosta – zde jsem obdržel připomínky pana Mgr. Langa, děkuji za ně a odpovím. Nejprve dám slovo  
paní Ing. Kocábové. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já jsem chtěla jenom poprosit, že jsem se dočetla,  
že Rada byla na 35. a 36. zasedání informována o stavu kolem zámku, jestli bychom s tím mohli být  
seznámeni všichni.  
Starosta – zámek. Já jsem se k tomu chystal v diskuzi, ale děkuji za tuto připomínku. V této chvíli  
proběhlo několik závažných jednání kolem zámku. S tím, že dnes proběhlo ukončení výběrového říze- 
ní na výběr firmy pro zpracování projektu. Ve středu se tím bude zabývat Rada města s tím, že ten vý- 
sledek mi nyní přišel v e-mailu a ještě jsem ho nestačil otevřít. Zároveň dnes proběhlo výběrové řízení 
na projektanta na aktualizaci projektu plus studii k zámku. Podklady by měli být zpracovány do konce  
listopadu, aby byla co nejdříve zpracována žádost o dotace. Budeme žádat podle projektu, to bude ko- 
lem 120 milionů korun na opravu východního a jižního křídla. Východní křídlo je to které se již čás- 
tečně zpravuje a je tam rytířský sál. Jižní křídlo je to, které je u silnice. Problémem je DPH, kdy my  
musíme zaplatit 21 % DPH, což je skoro 1 milion euro, které z toho bude, takže my přijmeme a zase  
odešleme. Což nám zkrátí, zmenší tu opravovanou část. Zároveň probíhají jednání o možném návratu 
Slovanské Epopeje. Tady jsme s panem Mgr. Zieglerem byli navštívit ne jenom primátora Vokřála, ale  
i primátorku Prahy Krnáčovou, která následně vyjádřila ochotu jednat o možném návratu epopeje do  
Moravského Krumlova. Nejprve vyšlou expertní skupinu, která zkontroluje stav opravených prostor,  
stav zámku a seznámí se s projektem, který bude na opravu těch prostor. Tak, aby viděli opravu  
prostor, že plátna v Krumlově nedojdou úhony. Je potřeba také vnímat to, že město Moravský Krum- 
lov plátna zachránila již jednou. Předpokládám, že po asijském turné je zachráníme i podruhé. V této  
chvíli není jisté, jestli plátna vycestují, protože je potřeba souhlas Ministerstva kultury pro vycestování  
kulturní památky do zahraničí. Dnes jsem měl v e-mailu návrh skupiny lidí, kteří upozorňují ministra  
Hermana, že se dopouští možného konání, které by vedlo k možnému zničení pláten. Tolik informace 
k zámku, která je velmi stručná, ale  já bych chtěl, abyste vnímali jednu věc. My dostaneme během  
krátké doby, horizontu počítám 5ti, 6ti týdnů studii, která nám bude přesně říkat co a jakým způsobem  
a kde se bude zpravovat, pro jaké účely a následně jakým způsobem se bude provozovat. Samozřejmě 
vše dostanete k dispozici a bude předmětem jednání Rady města a Zastupitelstva města. To není o tom,  
že my bychom nebo projektant něco vymyslel. Samozřejmě tu studii dostanete k dispozici a na základě  
té bude následně podána žádost, ekonomické ukazatele a samozřejmě veškeré věci, které Vás budou  
zajímat. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – jenom, částečně tím odpovídáš na moji otázku. Já jsem se právě chtěla 
zeptat, jestli v té komisi třeba i na výběr toho projektanta byl nějaký stavař. Jako opravdu stavař, pro- 
tože já si myslím, že u toho zámku je opravdu důležitá především ta diagnostika. Vycházet z toho, jak  
je tam co špatně, aby se nám pak nestalo, že během provádění prací se zjistí, to co se běžně stává, že  
jsou tam další skryté vady. Všechny půjdou na náš vrub, jakoby vícepráce. My bychom opravdu měli 
vycházet z diagnostiky. 
Starosta – nebyl v té výběrové komisi stavař. Byli jsme tam tři, já plus ještě dva zaměstnanci RPA.  
Do výběrového řízení se přihlásil jen jeden projektant. Bylo to řádně vyvěšeno, řádně oznámeno.  
Samozřejmě to není o tom, že bychom my nevěděli o vícepracích, které na tom zámku budou. Když se  
na to člověk podívá, na tu stavbu, seznámí se s tím. Samozřejmě tam vícepráce budou. Půjde o to, tam  
je jiný problém. Pořád těch 5 milionů euro, to je maximální hranice v rámci toho dotačního titulu  
IROP – Integrovaný regionální operační program. Těch 5 let potom bychom neměli do těch oprave- 
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ných prostor dát další peníze. To je podmínka IROPu může se nám líbit nebo nelíbit, neměli bychom  
tu částku překročit. Ing. Florianová, Ing. Stejskalová – říkám to správně. Takže pokud tam budou ví- 
cepráce budeme potom muset najít nějaké méně práce. Bude to velmi složitá oprava, ale já si nemys- 
lím, že by se to nezvládlo. Je potřeba si uvědomit ještě jednu věc, a to že se tady nenaplňují žádné uka- 
zatele počtu navýšení turistů, počtu navýšení různých indikátorů. Ale je zde, to, že peníze jsou určeny  
přímo na opravu kulturní památky bez ohledu na tyto indikátory. Ve chvíli, kdy budeme mít něco  dis- 
pozici samozřejmě budete s tím seznámeni a budeme o tom diskutovat na řádném jednání Zastupitel- 
stva. Zase tak, abyste se s tím mohli seznámit. Když vezmete tu dobu, kdy dražba byla 29. června 2016  
jakým způsobem. Dotační titul byl vyhlášen minulý týden, a abychom se stihli přihlásit včas. Je to  
časově poměrně velmi náročné, s tím, že je tam ještě jedna věc. V případě, že budou projekty, které, 
budou podávány velmi kvalitní, protože se předpokládá, že Národní památkový ústav se probudí z  
letargie a spánku a přihlásí projekty, se kterými neuspěl v minulém dotačním titulu a bude požadovat  
právě na tyto své památky, které vlastní na opravy. Potom rozhoduje v případě počtu bodů datum po- 
dání žádosti. Proto my chceme, aby žádost byla podána v nejkratším možném termínu, tzn. do konce  
listopadu jsme si dali termín. Doufám, že se od rána nic nezměnilo a agentura Vysočiny by měla jed- 
nat, která je. Jak se jmenuje přesně ta agentura. Místostarosta - to nevím přesně. Ale ten kdo bude  
žádat.  
Starosta - ten za nás zpracovává žádost o dotaci, jsou zaměstnanci bývalé kanceláře …. Jihovýchod, 
kteří si vytvořili vlastní projektovou kancelář. Jsou to ti nejlepší, kteří by v tomto směru měli být. Pro-
běhla i nějaká, jednání s představili Ministerstva pro místní rozvoj. Minulý týden, kdy jsme již tento 
projekt nějakým způsobem začali řešit, komunikovat a konzultovat. Konáme veškeré kroky pro to, 
abychom byli snad úspěšní. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – mohu se ještě zeptat, jestli máme ve 
smlouvě s tím projektantem, že budou nějaké kontrolní dny projektu. Starosta - kontrolní dny projektu 
prověřím, můžeme zjistit. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – toto je věc, která se teda dnes moc nedělá, 
protože se na všechno moc spěchá, ale je to ku škodě věci, prosím. Je to velká škoda, pokud to tam 
nemáte. Už to tam asi nedáme, protože výběrové řízení už skončilo. Bylo by to velmi vhodné, pokud 
bychom s, k tomu, aspoň stavaři. Možná mluvím i za pana Širokého. Starosta - já si myslím, že to 
nebude až takový problém vzhledem k tomu, že tam je jen jeden. To doplníme, já to zjistím a prověří-
me. Tady navrhuji usnesení. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o aktuálním stavu realizace Krumlovského  
zámku. 
 
Starosta – dále jsem obdržel dotazy pana Mgr. Langa. Já si dovolím ten dotaz přečíst a hned na něj  
odpovědět. 
Usnesení číslo 34. Rada města schvaluje cenovou nabídku Doc. Ing. Klusáčka na zpracování projekto- 
vé dokumentace ke stavebnímu povolení za účelem rekonstrukce cihelného tunelu pod parkem u zám- 
ku v Moravském Krumlově a pověřuje starostu města podpisem. Jedná se o to, že projektová doku 
mentace se v této chvíli zpracovává. Minulý týden proběhlo zaměření. Cena oprav tunelu zatím vyčís 
lena není. Projekt se zpracovává proto, abychom v budoucnu mohli získat určité dotace na opravu to 
hoto tunelu. My jsme vzhledem k tomu. K těm Helloweenům, který tam proběhl, udělala-li statické  
zajištění. Ten tunel je pořádku. Ale vzhledem k tomu, že všichni víme, že se do toho tunelu musí zase  
nějakým způsobem začít investovat taková částka, aby nespadl. To nejde, že tam dáme čtyři cihly.  
Musíme zpracovat nějaký projekt, který je v této chvíli vypracováván a ve chvíli, kdy to bude nutné a  
objeví se vhodný dotační titul, tak abychom byli připraveni se stavebním povolením.  
Dále se ptáte, v jakém rozsahu bude regenerace zámeckého parku, co konkrétně se bude dělat, bude  



14. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 12. 09. 2016 

 6 

tato akce korigována s rekonstrukcí tunelu. Odpověď zní – projekt je pouze na údržbu zeleně a dřevin.  
Provedou se bezpečnostní a zdravotní řezy, případně kácení havarijních stromů na základě provedení  
dendrologických průzkumů a výsadbu za pokácené stromy. V této chvíli dochází k lámání větví a je to 
nebezpečné pro návštěvníky parku.  
Dále se v zápise číslo 35 tážete na bod číslo 19 v sekci schválení, jedná se o výsledek výběrového ří- 
zení na veřejnou zakázku: „Projektová dokumentace Novosady, Moravský Krumlov“ se subjektem:  
Atelier 99 s.r.o., Purkyňova 71/99, 612 00 Brno. Tato projektová dokumentace bude stát 798 000,-Kč  
bez DPH. Zároveň bereme na vědomí informaci odboru dopravy o problematice realizace přechodů  
ul. Družstevní a ul. Ivančická. O jakou informaci se jedná. Jedná se o vybudování přechodů na těchto 
ulicích, plus ještě opravy nějakých dalších ulic. Je vypsán dotační titul na opravu komunikací, které  
jsou v majetku obce a pro něj je potřebu určit generel a následně je potřeba zpracovat projektovou  
dokumentaci pro opravy. My v této chvíli máme zpracovanou projektovou dokumentaci na záliv na  
ulici Znojemská.  
V nejbližší době by se měla u pekárny Ivanka naproti Poliklinice, tak aby tam ty auta ráno nestály 
v silnici, ale aby zajeli jakoby i k Ivance. Dále se zpracovávají další nutné dokumentace. Všichni ví- 
me, že ten přechod na Ivančické je velmi nebezpečný a musíme ho nějakým způsobem uvést do něja- 
kého stavu. To je informace, kterou tehdy ta Rada města vzala na vědomí. Takže teď budeme v jednání  
s člověkem, který pro nás zpracuje ten generel. 
Usnesení číslo 36, zde se ptáte na bod 5 – vyloučení uchazeče z výběrového řízení o výběru na akci:  
„II. rekonstrukce garáží požární zbrojnice SDH Rakšice – 2. etapa“. Uchazeč byl vyloučen, protože  
nedoložil návrh smlouvy podepsaný oprávněnou osobou podle odst. 8 Výzvy, ve kterém měli být zahr- 
nuty veškeré požadavky zadavatele uvedené ve Výzvě k podání nabídky včetně dodacích, záručních  
podmínek a sankcí za nedodržení smluvních podmínek. Čili hrubé porušení podmínek výběrového  
řízení.  
Místostarosta – ještě dotaz. LANG Petr, Mgr. - to není přímo k tomu, ale souvisí to s tím, beru na 
vědomí, to s tou sedmičkou minulé Zastupitelstvo. Když jste tady poukazoval na ulici Družstevní –  
zpomalovací semafor. Jste slíbil, že bude předloženo. 
Starosta - to právě bude součástí toho generelu. Tam v Rakšicích je problém celková komunikace,  
když to vezmete od Durdic kolem autobusové zastávky až v podstatě na náměstíčko před hospodou.  
Tam není nikde pořádně chodník, čili to je potřeba nechat zaměřit a zpracovat, tak abychom tam ten 
chodník nechali udělat. Zároveň součástí toho budou i další bezpečnostní opravy, jedna z nich je ten  
semafor. Další připomínky k činnosti Rady města nevidím a končím tím rozpravu.  
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov. 
- Usnesení z 34. schůze RM konané dne 07.06.2016 
- Usnesení z 35. schůze RM konané dne 21.06.2016 
- Usnesení z 36. schůze RM konané dne 12.07.2016 
- Usnesení z 37. schůze RM konané dne 16.08.2016 
 
 
 

5.      Rozpočtová opatření č. 19 – 26/2016 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
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Rekapitulace rozpočtového opatření č. 19/2016: 
- Příjmová část rozpočtu   +  1 22,3  tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   +  1 22,3 tis. Kč 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 20/2016: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu  
 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 21/2016: 

- Příjmová část rozpočtu   + 277,2 tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   + 277,2 tis. Kč 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 22/2016: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu  
 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 23/2016: 
- Příjmová část rozpočtu   + 390,1  tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   + 390,1  tis. Kč 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 24/2016: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu  
 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 25/2016: 

- Příjmová část rozpočtu   + 255,0  tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   + 255,0  tis. Kč 

 
 
 
Rozpočtové opatření předkládaná ke schválení ZM: 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 26/2016: 
      -     Příjmová část rozpočtu   + 5 650,9  tis. Kč 

- Výdajová část rozpočtu   + 5 650,9  tis. Kč 
 
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních: 
 

Rezerva Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva)      196,3 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu          0,0 
Rezerva pro přípravnou činnost   1 285,0 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace   1 820,0 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města   6 526,6 
  
celkem   9 827,9 
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Návrh usnesení:  

ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 19-25/2016 provedená Radou města Moravský 
Krumlov. 

   

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 26/2016 v přeloženém znění.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
 
6.       Informace o plnění čerpání rozpočtu za I. pololetí 2016 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
          starosta města  
 
 
Starosta – je to velmi precizně zpracovaný materiál, který nám říká, v jakém stavu máme hospodaření. 
Děkuji strážkyni pokladu Ing. Florianové za přípravu tohoto materiálu. 
  
 
Návrh usnesení:  

ZM bere na vědomí informace o plnění a čerpání rozpočtu Města Moravský Krumlov za I. polo-
letí roku 2016. 

 
 
 
 7.    Návrh sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2017 – spolufinancování sociál- 
        ních služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2017  - předkládá Mgr. Tomáš Třeti- 
        na, starosta města 
 
 
 
Starosta –  materiál je opět připraven velmi kvalitně. S tím, že jsme se tím zabývali velmi detailně loni 
a vysvětlovali jsme si všechny principy, které s financováním těchto služeb jsou. Já si dovolím nečíst 
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celou důvodovou zprávu. S tím, že by nemělo dojít ke změně v síti sociálních služeb ORP Moravský 
Krumlov jejich financování je stejné výši jako loni, a to ve výši 1 700 000,-Kč. Má někdo dotaz k síti 
sociálních služeb? 
 
 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2017,  
jak je uvedena v  Příloze č. 1 shodného názvu.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje podíl města Moravský Krumlov na spolufinancování sociálních 
služeb ORP Moravský Krumlov na rok 2017 v procentní výši z jejich celkových nákladů, jak je 
uvedeno v Příloze č. 2 – „Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2017“, a to v 
souladu s Pravidly řízení o stanovení a přiznání finanční podpory Jihomoravského kraje pro rok 
2017 v oblasti podpory poskytování sociálních služeb.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat do návrhu výdajové části 
rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 finanční prostředky na pokrytí výdajů na spo-
lufinancování sociálních služeb v ORP  Moravský Krumlov v maximálním objemu 1 700 000 
Kč.   
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
Zdrželi se: 0 
 
 
 
 
 
8.    Informace k projektům v oblasti školství financovaných z Operačního programu Výzkum, vývoj a    
       vzdělávání (OP VVV)  - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta –  město Moravský Krumlov se přihlásilo do dvou projektů. Jedna je vytvoření Místního 
akčního plánu rozvoje vzdělávání regionu moravskokrumlovsko ve zkratce MAP a Nový začátek 
v oblasti inkluzivního vzdělávání v moravskokrumlovském regionu zvaný INKLUZE. Tyto projekty 
jste schválili hlasováním per rollam. Přesto byli zařazeni na dnešní jednání, abychom se o nich případ-
ně ještě pobavili. Je přítomna Ing. Brücková a je připravena Vám zodpovědět případné dotazy. Záro-
veň je potřeba vnímat potřebnost těchto projektů. Z hlediska MAP se jedná o to, že musíme vytvořit 
dokument, ve kterém bude shrnuto veškeré požadavky na opravu v různých školách. Pokud tento pro-
jekt nebude, tak v podstatě nelze zažádat o dotace z různých dotačních titulů. V rámci inkluzívního 
vzdělávání se nám podaří do škol dostat různé pedagogy, na které by školy neměly  peníze – asistenty, 
psychology atd.. Ještě jedna věc v rámci projektu inkluzívního vzdělávání se předpokládá spolu podíl 
města ve výši 800 000,-Kč vlastní zdroje. 5% předpokládaný podíl činí 800 000,-Kč s tím, že vzhle-
dem k tomu, že se jedná asi o zapojení, teď nevím, řeknu číslo asi 10 škol - 12 škola (oprava). Jsme 
domluveni s Ing. Brückovou na tom, že pokud tento materiál nebude k němu větších připomínek, zú-
častním se jednáních zastupitelstvech obcí ve kterých jsou jejich školy a budou vyžadovat příspěvek na 
to, že. Ty dané školy dostanou psychologa, speciálního pedagoga, dostanou asistenta, pedagoga a bylo 
by vhodné, kdyby se obec na tom nějakým způsobem spolupodílela. Vzhledem k tomu, že už se jedná 
o třetí projekt, který budou pro dané obce a školy, pořádáme. Vyslechnou mě na zastupitelstvech a 
dostaneme odpověď. Samozřejmě se může stát, že obce nepřispějí, ale to už je potom na rozhodnutí 
daného zastupitelstva. To už neovlivníme a uděláme pro to maximum, abychom svůj podíl za obce 
minimalizovali.   
 
 
Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí informace o projektech města podporovaných z Operačního programu Vý-
zkum, vývoj a vzdělávání (OP VVV) a to, „Místní akční plán rozvoje vzdělávání regionu morav-
skokrumlovsko“ a „Nový začátek v oblasti inkluzivního vzdělávání v moravskokrumlovském 
regionu“. 
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Návrh usnesení: 

ZM schvaluje přijetí dotace ve výši 3 811 462, 92 Kč na realizaci projektu „Místní akční plán 
rozvoje vzdělávání regionu moravskokrumlovsko“ poskytnuté Ministerstvem školství, mládeže a 
tělovýchovy jako Řídicím orgánem Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání  (OP 
VVV). 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Smlouvu o partnerství bez finančního příspěvku se subjektem: Základní škola, 
Moravský Krumlov, náměstí Klášterní 134, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČ 49439324 
v předloženém znění a pověřuje místostarostu města jejím podpisem (hlasováno per rollam).  

 
 
Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Smlouvu o partnerství s finančním příspěvkem se subjektem:  Liga lidských práv 
se sídlem Burešova 6, 602 00 Brno, IČ 26600315 v předloženém znění a pověřuje místostarostu 
města jejím podpisem (hlasováno per rollam).  

 
Návrh usnesení: 

ZM souhlasí s postupem města při schvalování materiálů pro dotační řízení v rámci projektu 
„Nový začátek v oblasti inkluzivního vzdělávání v moravskokrumlovském regionu“, a to Smlou-
va o partnerství bez finančního příspěvku a Smlouva o partnerství s finančním příspěvkem.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVIC-
KÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETI-
NA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
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Proti: 0   

Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr. 
 
 
 
9.    Příspěvek Nadace ČEZ – Smlouva o poskytnutí nadačního příspěvku Městskému kulturnímu stře 
       disku Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte návrh usnesení. 
 
 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace se subjektem: Městské kul-
turní středisko, příspěvková organizace, IČ 45671800, nám. TGM 40, 672 01 Moravský Krumlov 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem.  

 
Hlasování: odsouhlaseno   
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
10.    Informace o postupu města ve věci administrativního a finančního zabezpečení a realizace pro-
jektu „Společná hranice, společné zájmy“ -  předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – opět jste materiál dostali na hlasování per rollam. Jedná se o věc, kdy se podařilo kontakto-
vat slovenského partnera Trenčianské Teplice, lázně Trenčianské Teplice. V rámci tohoto projektu 
proběhne výměna pobytů dětí třeba ze Základní školy Ivančická speciálních tříd, kdy by měli strávit 
týden v lázních. Zároveň se děti plus občané senioři Trenčianských Teplic zúčastní např. krumlov-
ských Vánoc. V rámci tohoto projektu bychom měli dostat velmi významný příspěvek na místo, kde se 
budeme setkávat se slovenskými partnery a to by měl být prostor v kinosále. Já si myslím, že všichni 
čtete mezi řádky a že všichni vidíte finanční rozložení. LANG Petr, Mgr. - já bych tady k tomu chtěl 
změnit své hlasování. Já jsem hlasoval proti, ale bylo to z důvodu, že mi vypadla tak nějak ta podstatná 
část – poslední, ta nejdůležitější. To, že ty peníze budou směřovat na tuhle tu Sokolovnu. Myslel jsem 
si, že ta částka, která není malá, bude použita jen na to setkávání, nějaké partnerství. Proto jsem byl 
proti a hlasoval bych jinak. Jestli mohu změnit své hlasování. Starosta – já myslím, že. Já nevím, jestli 
to lze. Tajemník – to už nejde, ale můžete,  v podstatě hlasovat v tom postupu města. To per rollam už 
těžko jde. LANG Vladimír, Ing. -  já bych měl připomínku, tady v té záležitosti, ne přímo. Ale tu 
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Orlovnu jsme právě schvalovali, že bude v našem vlastnictví nebo města. Místostarosta – Sokolovnu, 
myslíte. LANG Vladimír, Ing. -  Sokolovnu. Myslím, že je tam, jestli si dobře pamatuji, že je to na 
dvacet let. Pak se to mělo údajně vracet sokolské obci. Pokud je to pravda, tak já nevím. V té době 
vím, proč se to tak hlasovalo. Pokud by se podařilo tu dotaci získat, tak je potřeba to zhodnotit to zno-
vu. Tajemník – ta informace je taková, že když jsme bojovali o to, aby nám tu Sokolovnu Sokolové 
převedli. Tak se převáděla v té hodnotě nějaké tehdy, bezúplatně. S tím, že oni tam mají nějakou klau-
zuli, že se po x, myslím, že tam je po 25 letech, ale nyní si nejsem jistý. Má se vrátit, ale v podstatě je 
to spoluvlastnictví v tom podílu, který tam je. Jestli tam měli podíl nějakou šetinu, třičtvrtiny -  já ne-
vím. Strašně malý podíl tam zůstal, aby tam byla zachována, a my jsme je nevyšoupli z toho hraní v 
Sokolovně, nahoře v tělocvičně. Oni ji pořád chtěli využívat, a aby ta tělocvična byla zachována. Aby 
z toho nebylo něco jiného, tak si řekli, že by po nějaké době té rekonstrukce. Až se zrekonstruuje, v té 
stejné hodnotě toho podílu, vlastnictví, aby ji zase získali bezúplatně. Myslím si, že když to budeme 
mít ve spoluvlastnictví s jiným subjektem, tak není problém se domluvit i na nákladech. Náklady té 
budovy, když tam bude divadlo a jiné aktivity, které se tam plánují Vaši představitelé. Je tam pravda, 
že tam nějaký podíl je. Starosta - nepřevádí se celý objekt do majetku, ale jenom jeho spolu podíl. 
Takto vlastníme i rybárnu na Vrabčím hájku.  
 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje hlasování per rollam ve věci předložení žádosti o NFP, realizace a 
spolufinancování projektu „Společná hranice, společné zájmy“ (hlasováno per rollam).  

 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje předložení žádosti o NFP (nenávratný finanční příspěvek) za úče-
lem realizace projektu „Společná hranice, společné zájmy“, jehož cíle jsou v souladu s platným 
územním plánem obce (hlasováno per rollam).  

 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje zabezpečení realizace projektu v souladu s podmínkami poskyt-
nutí pomoci (hlasováno per rollam).  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje zabezpečení finančních prostředků na spolufinancování realizo-
vaného projektu ve výši rozdílu celkových výdajů projektu a poskytnutého NFP v souladu s 
podmínkami poskytnutí pomoci (hlasováno per rollam).  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje postup města Moravský Krumlov ve věci administrativního a 
finančního zabezpečení a realizace projektu „Společná hranice, společné zájmy“.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
11.   Informace o postupu města ve věci udělení souhlasu se vkladem zástavního práva k pozemku  
        parc.  č. 646/26  – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 
Starosta -  bylo vám to vysvětleno, bylo k tomu všechno řečeno.  
 
 
Návrh usnesení: 

ZM souhlasí s vkladem zástavního práva  v řízení vedeným pod č.j. V-7590/2016-713 k pozemku 
parc.č. 646/26 v katastrálním území Moravský Krumlov a pověřuje místostarostu města podpi-
sem tohoto souhlasu.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
Návrh usnesení: 

ZM souhlasí s vkladem zástavního práva  v řízení vedeným pod č.j. V-7590/2016-713 k pozemku 
parc.č. 646/26 v katastrálním území Moravský Krumlov a pověřuje místostarostu města podpi-
sem tohoto souhlasu (hlasováno per rollam).  
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Návrh usnesení: 

ZM souhlasí s postupem města ve věci zřízení zástavního práva v řízení vedeným pod č.j.           
V-7590/2016-713 k pozemku parc.č. 646/26 v k.ú. Moravský Krumlov.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
12.       Dodávky energií  –  předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 

Místostarosta – tento materiál zde máme poněkolikáté. Dne 10. 5. 2016 Rada města schválila ukon-
čení dodávek plynu pro odběrná místa města Moravský Krumlov k 31. 12. 2016 se stávajícím dodava-
telem Energie Pro s.r.o. Stejně postupovaly i Služby města, které takto ukončily smlouvy na dodávku 
elektřiny pro bývalé SMM a TaZS. Nyní to jsou odběrná místa Služeb města. Je potřeba od 1.1.2017 
najít nového dodavatele. Je tady uveden postup jakým způsobem to můžeme udělat. Já zde vítám zá-
stupce Organizačně správního institutu pana Pummera. Se kterým právě řešíme, ten společný nákup 
přes Komoditní burzu Kladno. Jinak se mezi tím ke svému bádání dobral i Úřad pro hospodářskou 
soutěž, který nám právě k těmto smlouvám, o kterých jsem mluvil, uložil pokutu 180 000,-Kč za každý 
podpis těchto smluv. Protože měly být soutěženy podle zákona, tak jak jsme to předpokládali, ale ne-
předpokládali jsme, že Úřad pro hospodářskou soutěž bude postupovat zrovna takto, kdy my sami jsme 
to oznámili. My jsme si byli vědomi toho, že k tomuto mohlo dojít a to, že by nám vůbec zastavil ty 
smlouvy, jak jsme předpokládali. Jak nám radili i odborníci na veřejné zakázky, tak k tomu vůbec ne-
došlo, jak bylo v těch materiálech uvedeno. Tak vůbec nic takového oni nic řešit nebudou. Pouze řešili 
pokutu, kterou nám takto udělili. Proti jedné pokutě jsme podali rozklad a u druhé se nepodal a už je 
tam pravomocné rozhodnutí a k 15. 7. 2016 a již jsme zaplatili. Budeme řešit samozřejmě s Energií 
pod kontrolou, která za nás v rámci své plné moci ty smlouvy podepsala a jakým způsobem budeme 
řešit vymáhání té pokuty po nich. Jednou z variant je vyřešit si ty světla, které máme od nich zapůjčené 
právě protihodnotou proti té pokutě, kterou máme pravomocně udělenou. Já bych se jenom vrátil zpět 
k těm dodávkám na ten další rok. Tak jestli máte na mě nebo možná spíše na pan Pummera. Jakým 
způsobem to funguje na Komoditní burze nebo jakým způsobem funguje ten Organizačně správní in-
stitut, tak můžete na ně položit otázky. Pumer -  dobrý den, mé jméno je Michal Pummer. Já jsem 
ředitel zmíněného institutu. My jsme tento institut založili před čtyřmi lety na základě podnětů staros-
tů, kteří si stěžovali, že s nimi není jednáno korektně ze strany velkých dodavatelů energií. S tím, že 
princip našeho projektu spočívá v tom, že koncentrujeme velké množství obcí a měst. V minulém roce 
k nám přistoupilo i město Brno a pod záštitou Jihomoravského kraje společně nakupujeme na Komo-
ditní burze Kladno. Stejně jako většina krajů v České republice, stejně jako většina měst investujeme 
do financí, zemědělství, školství atd. zde nakupujeme prostřednictvím pro naše obce. Základní parame-
tr vlastně toho projektu je to, že se nejedná o princip, kdy bychom působili jako obchodníci.  My pů-
sobíme jako centrální zadavatelé, kdy po tom nákupu vysoutěží se. Vysoutěžená cena je smluvně uza-
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vřená tzv. ….. listem  s každým subjektem zvlášť.  Tzn. že přes nás nechodí žádné peníze, nám nepla-
títe žádné zálohy nebo něco podobného, my působíme pouze jako centrální zadavatel. Vysoutěží se a 
pak si každý subjekt, každá obec platí své zálohy, zodpovídá si za své závazky. V případě, že by se 
stalo a to se ještě nestalo, že by nějaký subjekt nebo obec neplatil. Je za to zodpovědný sám a toto 
sdružení, respektive za to žádným způsobem nezodpovídá. Tento projekt, jak už jsem řekl, funguje 
čtyři roky a zatím mohu mluvit o minulém roce, protože současný rok nás čeká soutěž  30.09.. 
V minulém roce se zapojilo přes 100 obcí a zhruba 280 subjektů. Nejedná se o nový projekt, záměrně 
vymyšlen pro malé obce, a přičemž i městu Brnu v roce 2015 ušetřil nemalé prostředky. Pokud se 
sdruží velké množství malých obcí, skutečné i malých o 200, 300 obyvatelích, může přinést velkou 
úsporu v řádu desítek procent. Taktéž může přinést úsporu, ale při té koncentraci. Byl bych rád, kdyby 
jste, tento koncept podpořili, záštitu převzal Jihomoravský kraj. Otázku, kterou dostávám velmi často – 
z čeho jste financováni. Jsme financování z rozpočtu Jihomoravského kraje, protože máme smlouvu 
s univerzitami, chodíme tzn., že máme garanty. Žádnou obec v Jihomoravském kraji naše činnosti ne-
stojí ani korunu. Tento projekt jsme představovali i na Ministerstvu financí, protože si myslíme, že je 
vhodné, aby se rozšířil i do dalších krajů. Zatím proběhla nějaká jednání a uvidíme, jakým způsobem 
k tomu Ministerstvo financí přistoupí společně i Ministerstvo pro místní rozvoj. Myslíme si, že ten 
projekt má skutečně velký potenciál. Byť je potřeba samozřejmě upozornit, že tlak na cenu dodavatele 
určitého objemu se neustále ztenčuje, protože samozřejmě ta křivka pak klesá. Tzn. my říkáme, nejde 
jenom o cenu, ale také o podmínky, poplatky, vyjednávání, případně řešení sporů.  Poslední větu mi 
prosím dovolte. Když jsme začínali, tak jsme měli představu, že zlevníme cenu o nějakých 10 – 20% a 
dostali jsme za dosti učení a zároveň také šok. Když jsme viděli, jak obce přecházejí od jedné velké 
národní společnosti k té samé, nicméně o 40% až 50% levněji. Což mě vytáčí ze dvou důvodů, jak je 
vůbec možné, že si mohou dovolit takovéto marže na území České republiky a za druhé, jak to, že se 
takto chovají. Tzn., že tento projekt si ve skutečnosti vzal za cíl, abychom umravnili tohle to prostředí 
a dali možnost těm starostům, aby se s nimi jednalo korektně. Aby to bylo jednání rovný s rovným a 
nikoli ve formě já pán, ty jsi mazák. To je základní myšlenka tohoto projektu, jsem k dispozici vašim 
otázkám. Starosta -   já mám k tomu dvě takové drobné poznámky. To je to, že my už šetříme podle 
mého názoru velmi výrazně. Nepředpokládám, že bychom ještě ušetřili z ušetřených peněz, pokud ano 
tak to bude velmi zajímavé. To bychom přivítali. Já doufám, že OSI neskončí jen s novým funkčním 
obdobím nové krajské vlády.  Pumer - já na to můžu odpovědět, jestli to je otázka anebo jen poznám-
ka. Já jsem zakladatelem tohoto institutu, a když jsem s tím před čtyřmi lety začínal, tak jsem si stoupl 
před starosty a řekl, že já vymyslel tento institut a jsem jeho autorem. Jestli se nepodaří, jsem tady a 
nastavuji svoji tvář, když to řeknu velmi slušně, jsou tady dámy. První rok a půl jsme jeli bez jakékoliv 
dotace. OSIn nedělá jen projekt společných nákupů, ale i projekt bydlení, projekt parků, partnerství 
s univerzitami atd.. Já chápu, že vaše příslušnost trošku k tomu vybízí a nicméně, my jsme na začátku 
řekli, že nám nejde o nějaké politické ambice nebo cokoliv jiného. Jsou zde starostové, kteří jsou ne-
závislí, jsou zde starostové z širokého spektra. Naším cílem bylo, aby se to spojilo do jednoho celku. 
Já vám říkám upřímně, že jsem několikrát navrhoval zastupitelům případně představitelům Jihomorav-
ského kraje, že celý projekt tak jak je, tak naučíme dělat Jihomoravský kraj. Uděláme přesně opak to-
ho, co by se od nás čekalo. Veškerou součinnost poskytneme Jihomoravskému kraji, aby se propojilo 
nákupní chování, tak jak to bylo plánováno hned od začátku vzniku tohoto projektu. Propojení kom-
pletního vertikálu, aby se spojilo to nákupní chování, jak kraje, tak organizací respektive obcí. LANG 
Petr, Mgr. – k tomu rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže. Chtěl bych se zeptat nebo 
mám spíš takový dotaz, kdo má za tu pokutu jakoby zodpovědnost. Byla to ta Energie pod kontrolou 
nebo to byl někdo Zastupitelstvo, Rada města nebo ještě někdo jiný, kdo ty smlouvy uzavíral. Starosta 
- smlouvy jsme uzavřeli město Moravský Krumlov na základě hlasování v Zastupitelstvu. Zároveň je 
potřeba vnímat, jednu věc. My jsme s Energií pod kontrolou skutečně šetřili, ušetřili jsme nemalé pro-
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středky. Pak se, nechci říct, že se někdo zbláznil, ale jiný termín mě nenapadá. Docházelo k tomu, že 
peníze námi řádně uhrazené nechodily již dál. Loni na začátku prosince, tu peripetii si všichni vybaví-
te, jsme museli zajistit dodávky energií. Zároveň jsme se rozhodli, že prošetříme, zda uzavření smluv 
je v pořádku. Na to není jiná instituce než ÚHOS. Podali jsme podnět, v podstatě jsme ho podali sami 
na sebe. ÚHOS musel takto konat, dostali jsme pokutu. Ta pokuta nevznikla špatným chováním něko-
ho z radnice, z města Moravský Krumlov. Jde jednoznačně za Energii pod kontrolou, kdy my jsme 
samozřejmě dostali od ÚHOSu pokutu, následně nám vznikla škoda, kterou teď budeme vymáhat po 
Energii pod kontrolou. Předpokládám, že soudní cestou. Jestli takto stačí odpověď nebo jestli chce pan 
místostarosta doplnit. Místostarosta -  myslím, že už bylo všechno zodpovězeno. Ty smlouvy samot-
né, které byly uzavřeny a za jejichž uzavření jsme dostali pokutu, tak podepisovala za město Moravský 
Krumlov Energie pod kontrolou.  LANG Petr, Mgr.  -  ale Zastupitelstvo jsme to vlastně schválili. 
Tajemník – to je otázka toho právního výkladu podle mého názoru. Když jsem četl ty smlouvy, tak 
Vy jste schvalovali pouze standardní smlouvu. A ta byla, že jste někomu dali plnou moc, aby Vás za-
stupoval. A ten někdo se zbláznil, použiji výraz. A tu smlouvu uzavřel na jiný počet let a tím se zvýšil 
objem a tím se zvýšila povinnost dělat výběrové řízení. Tím pádem ten úřad nemohl říct něco jiného. 
LANG Petr, Mgr.  -  my bysme chtěli třeba na rok. Oni to uzavřeli na několik let. Tajemník – to jste 
řekl správně. My bychom nikdy nebyli touto organizací napadeni nebo řešeni, protože my jsme chtěli 
na ten rok a ta smlouva fungovala v tomto systému. To, že oni použili tu Vaši plnou moc, která byla 
daná. To byla technická plná moc k zabezpečování těchto smluv. Nikde nebylo řečeno, že se to má 
změnit. Vy jste jako zastupitelé neprojevili souhlas, aby ta lhůta byla delší. Protože na delší dobu by to 
samozřejmě výhodnější, vy jste chtěli na rok a tahle ta jednotka, která to měla udělat, to uzavřela na 
čtyři roky. Vy jste tu smlouvu dostali už podepsanou, uzavřenou jménem této jednotky. Toto je ta pod-
stata, která mě tak strašně vadí a proto ten úřad považuji za úplně zbytečný. Jestli takto trestá ty, kteří 
sami požádají o prověření toho zákonného postupu. Firma, která má IČO na tomto území a takto nako-
nec dopadnou. Dostali jsme pokutu, která byla následně vypočtena ve velké výši, i ten výpočet byl 
úplně zmatený. A nakonec nám to snížili o nějakých 20 000,-Kč.  To nás nezlikviduje, ale naše vědomí 
právního státu. LANG Petr, Mgr.  -  ještě jeden dotaz k Energii pod kontrolou. Fungují ještě, je tam 
ještě nějaká šance, že něco vymůžeme. Existuje ta společnost. Místostarosta – to je otázka. Ta spo-
lečnost ještě existuje, stejně tak jako existuje EPK Trade, která byla tím dodavatelem, na kterou podala 
společnost AMPERMARKET 24. srpna insolvenční návrh. V této chvíli je zahájeno insolvenční říze-
ní. Takže to potom je informace i pro občany, kteří mají tuto smlouvu i přímo s EPK Trade, že v této 
chvíli soudní žaloba nemá smysl. Je potřeba řešit případnou přihlášku do insolvenčního řízení. Společ-
nost Energie pod kontrolou funguje, insolvenční návrh na ni podán nebyl. LANG Petr, Mgr.  -  ta 
otázka směřovala tam, jestli má vůbec cenu platit advokáty, platit soud atd..  Soud, který vyhrajeme 
platit a stejně nic, a možná ještě zaplatíme exekutorovi. Místostarosta – to všechno teď musíme zva-
žovat, jak postupovat dál. LANG Petr, Mgr.  – jako instituce je to naše povinnost, abychom se chova-
li jako řádný hospodář. Jako soukromník si mohu rozhodnout dle vlastního vědomí a svědomí, ale my 
se takto asi nemůžeme rozhodovat. Starosta – tam nám potom jednoznačně potom vzniká škoda. My 
bychom měli tu škodu uplatňovat po tom, kdo nám ji způsobil. Vznikne nějaký postup, výsledek toho 
postupu a na základě toho my se rozhodneme o odpisu té pohledávky. To může řešit jenom zastupitel-
stvo města.             
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje zapojení města Moravský Krumlov do „Pro-
jektu společných nákupů“ se subjektem Organizačně správní institut, o.p.s., IČ: 01707060, Li-
dická 718/77, Veveří, 602 00 Brno na dodávky plynu pro rok 2017 a pověřuje starostu města 
podpisem příslušné smlouvy.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje zapojení Služeb města Moravský Krumlov 
do „Projektu společných nákupů“ se subjektem Organizačně správní institut, o.p.s., IČ: 
01707060, Lidická 718/77, Veveří, 602 00 Brno na dodávky elektřiny pro Služby města Moravský 
Krumlov pro rok 2017 a pověřuje ředitele Služeb města Moravský Krumlov podpisem příslušné 
smlouvy.  

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov bere na vědomí informaci o průběhu správních řízení 
vedených Úřadem pro ochranu hospodářské soutěže ve věci dodávek energií pro město Morav-
ský Krumlov a Služby města Moravský Krumlov.  
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13.      Audit familyfriendlycommunity – Plán opatření – Dohoda o cílech – předkládá Mgr. Zdeněk  
           Juránek, místostarosta města  
 
 
Místostarosta – od jara letošního roku byla ustanovena skupina, která řešila právě tento audit fa-
milyfriendlycommunity. Snažili jsme se do něho zapojit všechny spolky, případně všechny věkové 
generace ve městě Moravský Krumlov, na kterých padaly návrhy, toho co tady ve městě chybí a co by 
město prospělo. Aby se zde rodinám a to myšleno rodinám od mladého do seniorského věku dobře 
žilo. Vzniklo z toho postupně 15 opatření, které jsou zde připraveny ke schválení. Tímto chci zejména 
poděkovat paní Šulcové, která měla vše na starosti a všechny ty nápady, které zde zazněly, nějakým 
způsobem dala smysluplně dohromady, abychom tyto plány opatření mohli mít dnes na stole. Ony 
mnohé z nich se v podstatě praktikují, bez toho aniž bychom věděli. Jen jsme z intensivněly ty práce 
na nich např. už se řeší hřiště, tady u Základní školy nám. Klášterní. Třeba dnes už byla zahájena stav-
ba tohoto hřiště, budou následovat i další. Spousta těch opatření by byla zřejmě realizována i bez toho-
to projektu, ale myslím si, že se našli věci, které by nás ani nenapadli, které bychom ani neřešili. Nebo 
které jsme nevěděli, že trápí občany, které se ukázaly na těch setkáních. Jedna z těch významných ak-
cí, které bude realizováno brzo, tak bude zde Family Point. Bude dole v přízemí místo Úřadu práce. 
Myslím, že koncem října končí. Následně budeme žádat o dotační titul Jihomoravského kraje, pokud 
bude teda fungovat kontinuita minulých let. Program, kdy byl vypisován na vybavení Family Pointu, 
kde bude místo, kde si budou moci maminky děti nakojit, ohřát jídlo případně získat nějaké informace 
z letáků, které tam budou k dispozici. Případně jsou tam i možnosti mít tam do budoucna zaměstnance, 
který, ale to už možná předbíháme. To je jedna z těch klíčových aktivit, které v rámci toho auditu 
vznikly. Tak to asi jen tak v kostce, ty opatření jsou v materiálu podrobně popsány. PROCHÁZKA 
Martin, Ing. – já jsem se chtěl jen zeptat. Opatření číslo 6 jsou zavedení opatření ke Dni seniorů, 
předpokládám, že to bude asi v Rakšicích. Jestli by šlo třeba uvažovat o svozu nějakými autobusy. 
Starosta – ten jede. Loni už jel a vybrali jsme Polánku i Rokytnou, kdo chtěl přijet. Den seniorů je už 
vyvěšen a na tom plakátu je i trasa autobusu – jízdní řád. Jinak mě se třeba líbí květinová výzdoba, což 
je opatření číslo 5.  

 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje Plán opatření v rámci auditu familyfriendlycommunity 
v předloženém znění. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
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Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje Dohodu o cílech v rámci auditu familyfriendlycommunity 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
14.       Přijetí dotace z rozpočtu JmK pro MěKS Moravský Krumlov -  předkládá Bořivoj Švéda,  
            ředitel příspěvkové organizace  

 
 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 100 000 Kč na 
akci: HUDEBNÍ FESTIVALY PRO KRUMLOV - VRABČÁKFEST za podmínek návrhu 
smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje.  

 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
Starosta – není potřeba otvírat rozpravu k tomuto bodu, ano pane magistře. 
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LANG Petr, Mgr. – ne přímo jakoby k dotaci, ale celkově k tomu Vrabčáku. Já jsem požadoval před-
ležení nějakého finančního plánu. Bylo to ne na Zastupitelstvu, ale na Finančním výboru. Bylo mi ře-
čeno, že to není ještě zpracováno. Příjmy, výdaje tohoto Vrabčátko festu. Starosta – já si myslím, že 
to je už zpracováno. Pane řediteli? Bořivoj Švéda, ředitel MěKS – je to už zpracováno. Starosta – 
Finanční výbor bude jednat na začátku října. Bude to tam předloženo. Přes Ing. Florianovou to bude na 
výboru předloženo.  
 
 
 
15.       Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná  – předkládá Ing. Lenka Dobešová  
 
 
Starosta – Osadní výbor žádá o dar, který bude dán. Opětovná žádost o opravu okolí místního hřbito-
va. Opětovná žádost, opětovně odpovíme, hřbitov přijde na řadu v nějakém čase. V této chvíli se opra-
vuje hřbitov na ulici Palackého. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. - já jsem to řešila s paní Ing. Stejskalovou. 
Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – my jsme to řešili, ale bohužel paní zahradnice ze Služeb 
města je dlouhodobě nemocná. Starosta – tím nechci, říct, že bychom to neřešili. Žádost o úpravu 
okolí vodovodu v dolní části obce. Tj. úkol pro Služby města. Opětovná žádost o opravu budovy 
hasičské zbrojnice je požádáno v návaznosti na dotační titul – bude řešeno, opětovně odpovím. Žádost 
o umělý povrch na hřiště v Rokytné, s tím, že bychom rádi v příštím roce to zařadili do rozpočtu. Tak, 
aby se to hřiště opravilo. Dvakrát jsem si to prošel a bylo by opravdu vhodné ten povrch změnit. Žá-
dost o umístění vypouklého zrcadla při vjezdu do obce v zatáčce u Kulturního domu Rokytná, ta za-
táčka je nepřehledná. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. - my jsme to tam probíhali na jednání Osadního vý-
boru Rokytná. My jsme to totiž už jednou, než se dělala kanalizace a celý ten nový povrch. Je fakt, že 
než Služby města posečou takovou tu strouhu, co tam je a rostou tam ty akáty, tak je to docela nepře-
hledné a je fakt, že si člověk musí najet opravdu až dolů. Když se bude řešit ta dopravní situace, ty 
přechody, jestli by to tam nějak. My jsme mysleli nějaké ty retardéry nebo něco. Starosta – to nejde, 
na tu silnici. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. -  To nejde, tak spíš nějaká přehlednost té silnice, aby tam 
byla. Starosta – zpracujeme to v rámci generelu a tahle křižovatka bude jedna z nich.  Tato křižovatka 
bude jedna z nich a bude se řešit.   
 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne 
05.08.2016 a pověřuje Ing. Dobešovou předáním informací k jednotlivým bodům členům Osad-
ního výboru. 
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  16.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
1. Pozemky 
2. Byty ul. Pionýrská 
 

 
1. Pozemky 

a)    

Žadatelka požádala o odkup části pozemku par.č. 2204 cca 530 až 550 m2, druh pozemku  zahrada z 
celkové výměry 2174 m2, vedeného na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. Uvedená část už 
nebude dle změny č. 8 ÚP Mor. Krumlov určená pro budoucí výstavbu. Pozemek nyní užívá na zákla-
dě nájemní smlouvy, odkupem by chtěla dořešit majetkoprávní vztahy, je vlastníkem chatky stojící na  
pozemku par.č. 2203. Rada města nedoporučila zastupitelstvu města prodej schválit, proto není vyho-
tovení geometrický plán, který by určil přesnou výměru.   

 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku par.č. 2204 – druh pozemku zahrada cca 
o výměře 550 m2 z celkové výměry 2174 m2 zapsaném na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. 
Krumlov žadatelce.  
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
b)    

Policie ČR, Krajské ředitelství  Policie JMK požádala o převod pozemků par.č. 191 o výměře 128 m2 
a   části pozemku parc.č.189 o výměře 14 m2 z celkové výměry 86 m2  vedených na LV 10001 v k.ú. 
Mor. Krumlov  ve vlastnictví města Mor. Krumlov z důvodu zajištění příjezdu  přes pozemek parc.č. 
191 a části pozemku parc.č. 189 cca na pozemek parc. č. 190/2 ve vlastnictví ČR, příslušnost hospoda-
řit s majetkem státu náleží Krajskému ředitelství policie Jihomoravského kraje, Kounicova 684/24, 
Veveří-Brno,  na kterém má záměr vybudovat parkovací plochu pro služební dopravní prostředky. Dle 
vyjádření  Mgr. Leitnerové nebudou na těchto pozemcích parkovací místa a pozemky chtějí převést 
nikoli odkoupit. RM nedoporučuje prodej pozemků, na pozemku parc.č. 191 vedou inženýrské sítě – 
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veřejné osvětlení, elektřina, kanalizace, věcné břemeno není na LV zapsané, na části pozemků vede 
chodník. V případě stavby parkoviště lze vydat souhlas vlastníka pozemku s napojením na komunika-
ci.  

  
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města neschvaluje  prodej pozemku par.č. 191 o výměře 128 m2 a   části pozemku 
parc.č.189 o výměře 14 m2 z celkové výměry 86 m2  vedených na LV 10001 v k.ú. Mor. 
Krumlov  České republice, příslušnost hospodařit s majetkem státu  náleží  Krajskému ředitel-
ství policie Jihomoravského kraje, Kounicova 684/24, Veveří-Brno.  

 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 

2. Byty ul. Pionýrská 
 

Na základě  rozhodnutí zastupitelstva města ze dne 13.6.2016 byl zveřejněný záměr prodej bytů v do-
mě čp. 474-475 na ul. Pionýrská, termín podávání nabídek byl do 19.8.2016. Byla doručena jedna na-
bídka na koupi bytu 475/5 o vel. 2+1, tato bytová jednotka se nabízela za minimální kupní cenu 843 
000,- Kč.  Nabídka od manželů činila 866.000,- Kč. Rada města doporučuju schválit prodej jednotky   
475/5 (2+1) vymezenou na LV 4561 s podílem 5731/86616 na společných částech domu čp. 474,475  
a pozemku par.č. 1619 vedených na LV 4560 v k.ú. Mor. Krumlov  za cenu 866.000,- Kč manželům, 
náklady spojené s převodem a daň z nabytí nemovitých věcí bude hradit strana kupující.  

 
 
Návrh usnesení:       

Zastupitelstvo města schvaluje prodej bytové jednotky 475/5 o vel. 2+1 zapsané na LV 4561 s  
podílem 5731/86616 na společných částech domu a pozemku par.č. 1619 vedených na LV 4560 v 
k.ú. Mor. Krumlov za cenu 866.000,- Kč manželům,  náklady spojené s převodem  a daň z nabytí 
nemovitých věcí uhradí strana kupující.  
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení:       

Zastupitelstvo schvaluje převod bytové jednotky 475/5 s podílem  5731/86616 na společných čás-
tech domu  č.p. 474,475 ul. Pionýrská  a  pozemku par.č. 1619 v k.ú. Mor. Krumlov z evidence 
majetku SmMK do evidence majetku města Moravský Krumlov.   

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení:       

Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášení II. kola nabídek na koupi bytů  ve vlastnictví města v 
domě č.p. 474,475, ul. Pionýrská, Mor. Krumlov.  

 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
  
17.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
Starosta –  žádnou jsme neobdrželi. 
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18.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
19.   Diskuze  
 
Starosta –  zahajuji bod diskuze. PROCHÁZKA Martin, Ing. – nějaký jeden dva měsíce zpátky pro-
běhlo na internetu a předpokládám i v jiných médiích objevila informace, že vlastně i od příštího roku 
musí být veškeré akce, které budou pokračovat po 22:00 hodině vlastně zaneseny v Obecně závazné 
vyhlášce. Tak to předpokládám, že se dostane do bodu jednání ještě na podzim. Chtěl jsem se zeptat, 
co když se ten pořadatel rozhodne tu akci dělat vlastně třeba pár týdnů před tou akcí. Tajemník – to 
nevíme. Starosta -  je to zřejmý nesmysl. A já věřím v osvícenost našich zástupců v Parlamentu a to 
prostě zruší. Tajemník – může přijímat pouze závaznou vyhlášku a u těch akcí, které jsou plánované a 
jsou tradiční. Jinak tyhle ty jednorázovky, které jsou, ze dne na den, se nadají takto používat. Starosta 
- pokud se někdo rozhodne, že si v pátek uspořádá akci, kde si opeče buřty a zahraje si k tomu na kyta-
ru. Tak my to nebude brát jako veřejnou produkci, protože bychom následně museli ještě uplatnit po-
platky. Tajemník - stát ještě na toto neposlal postup. Tu povinnost tady máme, připravíme Obecnou 
vyhlášku. Tyhle ty základní věci, ty akce tradiční budou zapojené. Bohužel to nebude 100% účet. 
PROCHÁZKA Martin, Ing. – chtěl jsem se zeptat na ten aktuální stav prodeje parcel Za Hřištěm 
v Polánce, jestli to nějak postoupilo a jestli se něco prodalo? Místostarosta – já nevím, jestli už bylo 
vyhlášeno druhé kolo, do kterého se nikdo nepřihlásil. Starosta - pokud se nikdo nepřihlásí, tak ta 
výzva bude jakoby trvalá. S tím, že ale nepředpokládám, že bychom snížili cenu za pozemek. Nás to 
něco stálo a máme nějakou cenu. Obdobná bude i cena v lokalitě Na Novosadech. Předpokládám, že 
Finanční výbor už předloží nějaký návrh k tomu jakým způsobem přijmout žádosti lidí o tyto pozem-
ky. LANG Petr, Mgr. – mám dva dotazy. Dřív, když byla zastupitelstvu předkládána nějaká smlouva, 
byla tam poznámka kontrolována JUDr. Kejíkem. Nevšiml jsem si, že by se to v poslední době tam 
objevilo. Znamená to, že to nikdo nekontroluje. Statrosta – ne, samozřejmě se to kontroluje. S tím, že 
JUDr. Kejík odešel do důchodu a do výběrového řízení na právníka se nikdo nepřihlásil nebo bylo 
zrušeno. Tajemník – přihlásili se dva a ani jeden nesplňoval kvalifikační předpoklady, které jsme pro 
výkon této funkce požadovali. Takže to výběrové řízení bylo zrušeno. LANG Petr, Mgr. – všiml 
jsem, si že podél silnic, aspoň teda v Rakšicích se objevili takové nové malé billboardy. Chtěl jsem se 
zeptat, jsou na pozemcích města anebo patří. Starosta – jsou na pozemcích města a mají zaplacen po-
platek.  LANG Petr, Mgr. – ano, chtěl jsem se zeptat, jestli se za ně něco platí. Starosta – ano, platí. 
LANG Petr, Mgr. – přesto si myslím, že by město nemělo podporovat ať už propagaci, kterékoliv 
politické strany. Starosta – město nepodporuje. To je trošku jinak. LANG Petr, Mgr. – nebo to zapla-
til jiný subjekt. Starosta – požádali o zábor veřejného prostranství, je to akt státní správy. Tajemník – 
tady jde o to, že podle volebního zákona má každá strana právo propagovat svoje programy. To když 
se vyvěsí na klasických těch výlepních místech je to zdarma. Každá strana má právo to vyvěsit na pla-
kátovací plochy. Když někdo chce jiné prostory, tak platí vyhláška o místních poplatcích pro veřejné 
prostranství, ve které se tyto komerční věci zpoplatňují. To už není osvobozeno od toho poplatku a to 
si může každá ta strana, občan zaplatit a počet těch míst určit. Pořád, ale platí, že to musí být na po-
zemcích města. LANG Petr, Mgr. – podléhá to nějakému schvalování, někoho. Tajemník –  ne. To je 
o místních poplatcích. LANG Petr, Mgr. – zažádá si kdokoliv a automaticky se mu bude vyhověno. 
Tajemník – tak to ne. Ano, ale není možné tam mít oba dva v jednom čase. To stejné platí o zábor na 
veřejném prostranství. Třeba na nám. T.G.M., tak tam je bezplatné, ale funguje tam harmonogram, kdo 
požádal dříve, tak tam ten mítink má. Je to mimo ovlivnění nějaké politické strany. Je to vyloženě vý-
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kon státní správy, o místních poplatcích. LANG Petr, Mgr. – já teda nic proti panu místostarostovi. 
Tajemník – taky byste měl zájem o nějaké billboardy. LANG Petr, Mgr. – ne, děkuji. 

 
20.   Usnesení   
 
21.    Závěr 
 
Pan starosta ukončil jednání v:  17:25  hod.  
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                               Jana Nahodilová 
 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

              Štolpová Marie 
                
 
 
…………………………………..   

                                                                                                         Makovický Tomáš 
                                                                                                       
 
V Moravském Krumlově, dne 12. 09. 2016 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


